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Protokół Nr XL/2022 

z sesji Rady Miejskiej w Pierzchnicy odbytej w dniu 24 października 2022r. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 12:30. 

Obrady z sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Link do nagrania: 

https://www.youtube.com/channel/UCMeLNRjrwEXMSDKKHsN28tg/live  

Ad pkt 1.Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej w Pierzchnicy Pani Maria  

Łopatowska i przewodniczyła obradom. Powitała przybyłych na sesję radnych, Burmistrza, 

Skarbnika Miasta i Gminy, sołtysów i wszystkich obecnych na sali.  

 

Ad pkt 2.Przewodnicząca rady stwierdziła, że na ustawowy skład rady 15 radnych w chwili  

otwarcia obecnych jest 14 radnych w związku z tym rada jest władna do podejmowania uchwał.  

Lista obecności radnych oraz lista obecności zaproszonych stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad pkt 3.Przewodnicząca  rady zapytała czy są uwagi do przekazanego porządku obrad.          

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad.  
 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Zatwierdzenie protokołu Nr XXXVIII/2022 z dnia 29 sierpnia 2022r. i protokołu Nr 

XXXIX/2022 z dnia 30 września  2022r. Rady Miejskiej.  

5. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji uchwał dwóch ostatnich sesji. 

6. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za pierwsze półrocze 2022r. 

7. Nowelizacja budżetu gminy na rok 2022. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2022-2038. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały  Nr XXXVIII/45/2022 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy z dnia 29 sierpnia 2022r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Powiatu Kieleckiego na wykonanie robót budowlanych polegających na umocnieniu 

rowów przy drodze powiatowej nr 1349T przez wieś Pierzchnianka. 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkole prowadzonej przez Gminę Pierzchnica. 

12. Rozpatrzenie petycji dotyczącej utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy i podjęcie 

uchwały w tej sprawie. 

13. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022. 

14. Informacja z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych. 

15. Wolne wnioski. 

https://www.youtube.com/channel/UCMeLNRjrwEXMSDKKHsN28tg/live
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Ad pkt 4.Przewodnicząca rady stwierdziła, że nie wpłynęły żadne uwagi do protokołu Nr 

XXXVIII/2022 z dnia 29 sierpnia 2022r. i protokołu Nr XXXIX/2022 z dnia 30 września  

2022r. Rady Miejskiej w związku z tym poddała pod głosowanie zatwierdzenie protokołów  

z dwóch sesji. 

Głosowanie przeprowadzono przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych.  

Na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych i za głosowało 14 radnych, przeciw 

nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący zatwierdzenia protokołu Nr XXXVIII/2022  

z dnia 29 sierpnia 2022r. i protokołu Nr XXXIX/2022 z dnia 30 września  2022r. Rady 

Miejskiej stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca stwierdziła, że protokoły z dwóch ostatnich sesji z dnia 29 sierpnia 2022r. 

z dnia 30 września  2022r. zostały zatwierdzone jednogłośnie. 
 

  
Ad pkt 5.Przewodnicząca rady poprosiła Burmistrza o przedstawienie sprawozdania z realizacji  

uchwał dwóch ostatnich sesji.  

Burmistrz przedstawił sprawozdanie, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania odnośnie przedstawionego 

sprawozdania. Radni nie występowali w sprawie przedstawionego sprawozdania. 

 
  

Ad pkt 6. Przewodnicząca rady poddała pod obrady informację z wykonania budżetu Gminy    

Pierzchnica za I półrocze 2022r. przekazaną zarządzeniem Nr 385/2022  Burmistrza Miasta  

i Gminy Pierzchnica z dnia 24 sierpnia 2022r.  w sprawie przyjęcia informacji z wykonania 

budżetu za I półrocze 2022r. Poinformowała, że radni otrzymali informację z wykonania 

budżetu gminy za I półrocze 2022r. Poinformowała, że komisja budżetowa analizowała 

wykonanie budżetu za pierwsze półrocze 2022r. i wydała opinię pozytywną. Informacja  

z wykonania budżetu za pierwsze półrocze podlega badaniu przez Regionalna Izbę 

Obrachunkową. Analiza informacji została przeprowadzona i wydana została opinia. 

Przewodnicząca przeczytała opinię wyrażoną w formie uchwały Nr 91/2022 IV Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 30 sierpnia 2022r. w sprawie 

opinii o informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta i Gminy Pierzchnica za I półrocze 

2022 roku. Uchwała Nr 91/2022  Składu Orzekającego RIO w Kielcach stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Otworzyła dyskusję w sprawie informacji z wykonania budżetu Miasta i Gminy Pierzchnica za 

I półrocze 2022 roku. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji w związku z tym przewodnicząca zamknęła temat 

informacji z wykonania budżetu Gminy Pierzchnica za I półrocze 2022 roku. 
 

 
Ad pkt 7. Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zmian  

w  budżecie Gminy na rok 2022. Do projektu uchwały jest autopoprawka Burmistrza, którą 

radni otrzymali przed rozpoczęciem sesji. Poinformowała, że projektem uchwały zajmowała 

się komisja budżetowa, która wydała opinię pozytywną. Poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy  

o krótką informację na temat wprowadzanych zmian w budżecie. 
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Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że zwiększa się plan 

dochodów budżetowych łącznie o kwotę 1 989 418,57 zł oraz zwiększa się plan wydatków 

budżetowych o kwotę 409 418,57 zł. Omówił szczegółowo zmiany w dochodach budżetu 

określone załącznikiem Nr 1 - Plan dochodów oraz zmiany w wydatkach budżetu określone 

załącznikiem Nr 2 - Plan wydatków do projektu uchwały. Omówił również zmiany jakie 

wprowadza się w załączniku Nr 3 Limity wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia  planowane 

do poniesienia w 2022 roku, w załączniku Nr 4 Zadania inwestycyjne roczne w 2022r.,  

w załączniku Nr 5 Plan przychodów i rozchodów budżetu w 2022 r., w załączniku Nr 6 

Dochody i wydatki związane  z realizacją zadań realizowanych na podstawie porozumień 

(umów) między jednostkami samorządu terytorialnego w 2022r., w załączniku Nr 7 Dotacje 

podmiotowe w 2022 roku i w załączniku Nr 8 Dotacje celowe w 2022 roku. Omówił również 

zmiany jakie wprowadza się autopoprawką. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 

rok 2022 w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i  za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

na rok 2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XL/52/2022 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2022 została podjęta jednogłośnie. 

 
 

Ad pkt 8. Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zmian  

w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 

2022-2038. Do tego projektu uchwały jest również autopoprawka Burmistrza, którą radni 

otrzymali przed rozpoczęciem sesji. Poinformowała, że projektem uchwały zajmowała się 

komisja budżetowa, która wydała opinię pozytywną. Poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy  

o krótką informację o wprowadzanych zmianach. 

Skarbnik Miasta i Gminy Pierzchnica Krzysztof Cieślak poinformował, że zmiany  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej wynikają ze zmian wprowadzonych uchwałą Nr 

XXXIX/50/2022 z 30 września 2022r. oraz  uchwałą podejmowana przed chwilą w sprawie 

zmian w budżecie gminy oraz zarządzeń wydanych przez Burmistrza od sierpniowej sesji. 

Omówił zmiany, które dokładnie wyjaśnione są w objaśnieniach do wieloletniej prognozy 

finansowej określonych załącznikiem nr 3 do projektu uchwały. Autopoprawka do wieloletniej 

prognozy finansowej wynika z autopoprawki do zmian w budżecie gminy na 2022 rok.  

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2022-2038 w związku 

z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i  za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 
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Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmian w uchwale  

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2022-2038 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XL/53/2022 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2022-2038 została podjęta jednogłośnie. 

 
 

Ad  pkt 9. Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie udzielenia  

pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego. Poinformowała, że projektem uchwały 

zajmowała się komisja budżetowa, która po analizie wydała opinię pozytywną. Poprosiła 

Burmistrza o zabranie głosu w sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że sprawa dotyczy współfinansowania przebudowy chodnika 

na ul. Szkolnej oraz budowy ogólnodostępnych miejsc postojowych na wysokości Domu 

Seniora im. Sue Ryder, które są bardzo potrzebne. Wymieniony zostanie również chodnik na 

wysokości Rynku od sklepu „Mleczny Róg” do Piekarni pod Telegrafem.  

Pełna wypowiedź Burmistrza została zarejestrowana w nagraniu z obrad sesji.  

Radny Wiesław Kwaśniewski zapytał do jakiego miejsca będzie budowany chodnik.  

Burmistrz poinformował, że będzie to jedynie wymiana istniejącego chodnika. 

 Sołtys Monika Pawlik zapytał czy będzie budowany również nowy chodnik.  

Burmistrz poinformował, że jest to planowane jednak na chwilę obecną nie ma możliwości aby 

realizować takie przedsięwzięcie.  

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Powiatu Kieleckiego w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i  za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Kieleckiego stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XL/54/2022 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego została 

podjęta jednogłośnie. 
 

 
Ad  pkt 10. Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały  Nr XXXVIII/45/2022 Rady Miejskiej w Pierzchnicy z dnia 29 sierpnia 2022r.  

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego na wykonanie robót 

budowlanych polegających na umocnieniu rowów przy drodze powiatowej nr 1349T przez wieś 

Pierzchnianka. Do projektu uchwały jest autopoprawka Burmistrza, którą radni otrzymali przed 

rozpoczęciem sesji.  Poinformowała, że projektem uchwały zajmowała się komisja budżetowa, 

która po analizie wydała opinię pozytywną. Poprosiła Burmistrza o zabranie głosu w sprawie 

projektu uchwały. 
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Burmistrz poinformował, że autopoprawka do uchwały okazała się koniczna, ponieważ 

po analizie okazało się że zakres robót do wykonania jest większy, a co za tym idzie należy 

zabezpieczyć większe pieniądze na  realizację zadania.  

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXXVIII/45/2022 Rady Miejskiej w Pierzchnicy z dnia 29 sierpnia 2022r. w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego na wykonanie robót budowlanych 

polegających na umocnieniu rowów przy drodze powiatowej nr 1349T przez wieś 

Pierzchnianka w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych 

wynik głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i  za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXXVIII/45/2022 Rady Miejskiej w Pierzchnicy z dnia 29 sierpnia 2022r. w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego na wykonanie robót budowlanych 

polegających na umocnieniu rowów przy drodze powiatowej nr 1349T przez wieś 

Pierzchnianka stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XL/55/2022 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zmiany uchwały  Nr XXXVIII/45/2022 Rady Miejskiej w Pierzchnicy 

z dnia 29 sierpnia 2022r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego na 

wykonanie robót budowlanych polegających na umocnieniu rowów przy drodze powiatowej nr 

1349T przez wieś Pierzchnianka została podjęta jednogłośnie. 

  
Ad pkt 11.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany  

uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkole 

prowadzonej przez Gminę Pierzchnica. Poinformowała, że projektem uchwały zajmowała się 

komisja budżetowa, która po analizie wydała opinię pozytywną. Poprosiła Burmistrza  

o zabranie głosu w sprawie projektu uchwały. 

Burmistrz poinformował, że w związku z pojawieniem się nowego stanowiska – 

mentora, konieczne było umieszczenie go w regulaminie wynagradzania nauczycieli oraz 

określenie wysokości dodatku. Ponadto poinformował, że związek zawodowy wydał 

pozytywną opinie do projektu uchwały.   

Radna Katarzyna Stradomska  zapytała czy dodatek dla wychowawcy klasy może być 

wyższy niż ten ustalony w regulaminie. 

Burmistrz wyjaśnił, że ze względu na oszczędności ustalono, iż dodatki będą 

obowiązywały w stawce minimalnej. Wprowadzono jednak zasadę, że raz do roku na wniosek 

dyrektora dwunastu najbardziej wyróżniających się nauczycieli otrzymuje nagrody z funduszu 

nagród Burmistrza. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkole prowadzonej przez Gminę 

Pierzchnica w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i  za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 
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Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkole prowadzonej przez 

Gminę Pierzchnica stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XL/56/2022 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie  zmiany uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkole prowadzonej przez Gminę Pierzchnica została podjęta jednogłośnie. 

 
 

Ad pkt 12. Przewodnicząca rady przedstawiła projekt uchwały skierowany pod obrady rady 

przez komisję skarg, wniosków i petycji w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia 

Młodzieżowej Rady Gminy. Przeczytała uzasadnienie do projektu uchwały, które stanowi 

szczegółowe wyjaśnienie odrzucenia petycji. Poprosiła Burmistrza o zabranie głosu w sprawie 

projektu uchwały. 

Burmistrz poinformował, że temat Młodzieżowej Rady Gminy jest mu znany. Można 

utworzyć taką radę, jeśli będą osoby chętne i zaangażują się w jej działalność, ale na obecną 

chwilę nie ma takiej grupy młodzieży, która podjęłaby się takiego zadania. Na terenie gminy 

nie ma szkół średnich, a to jest główna grupa osób, które taką radę mogłyby tworzyć. Jeśli 

młodzież ma jakiś pomysł i chce coś zorganizować, to rozmawia na ten temat z radnymi  

i sołtysami, za pośrednictwem których te sprawy mogą zostać załatwione. 

 Radna Kamila Adamczyk poinformowała, że jeśli znalazłyby się osoby chętne, które 

chciałyby działać w takiej radzie to można by było taką radę powołać, sama chętnie posłuchała 

by co młodzież ma do powiedzenia i zaoferowania.  

Burmistrz powiedział, że na chwilę obecną nie ma chętnych do utworzenia 

Młodzieżowej Rady Gminy, jeśli się pojawią to wróci się do tematu. 

Radni nie wnosili więcej uwag do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy w związku z tym przewodnicząca rady 

poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i  za było 12 radnych, przeciw było 2 radnych, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy  stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XL/57/2022 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia Młodzieżowej Rady 

Gminy została podjęta większością głosów. 
 

 

Ad pkt 13. Przewodnicząca poddała pod obrady sesji informację o stanie realizacji zadań  

oświatowych w Gminie Pierzchnica za rok szkolny 2021/2022. Poprosiła Burmistrza  

o przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Pierzchnica za 

rok szkolny 2021/2022. 

Burmistrz przedstawił informacje o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie 

Pierzchnica za rok szkolny 2021/2022. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Przewodnicząca zwróciła się do zebranych czy są pytania do Burmistrza w sprawie 

informacji o stanie realizacji zadań oświatowych. 



7 

 

 Radni nie wnosili zapytań w sprawie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych 

w Gminie Pierzchnica za rok szkolny 2021/2022 w związku z tym przewodnicząca zamknęła 

temat. 
 

 

Ad pkt 14. Przewodnicząca poddała pod obrady punkt informacja z przeprowadzonej  

analizy oświadczeń majątkowych i przedstawiła informację z przeprowadzonej analizy 

oświadczeń majątkowych radnych Rady Miejskiej w Pierzchnicy. Informacja stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

Następnie Burmistrz przedstawił informację z przeprowadzonej analizy oświadczeń 

majątkowych osób, które obowiązane były złożyć oświadczenia do Burmistrza. Informacja 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

 

Ad pkt 15. Wolne wnioski. 

  

Burmistrz podziękował sołtysom za zaangażowanie przy zbieraniu zapotrzebowania na 

zakup tańszego węgla. Poinformował, że na razie jest to wstępne zapotrzebowanie i jeśli jeszcze 

się ktoś nie zapisał będzie miał taką możliwość. Węgiel kupić będzie mógł jedynie ten, kto 

otrzymał dodatek węglowy. Wstępna kwota wynikająca z projektu ustawy miała wynosić około 

2200 zł za tonę, uchwalono jednak, że ma to być 2000 zł brutto za tonę. Ze względu na brak 

możliwości gmina ma zamiar realizować to zadanie za pośrednictwem składu węglowego 

znajdującego się na Pierzchniance. Zostały już przeprowadzone wstępne rozmowy  

z właścicielem. Koszt transportu ze składu ponosić będzie kupujący.  

Dystrybucja ma się odbywać w dwóch turach, pierwsza część do końca grudnia, druga do końca 

kwietnia. Aby móc kupić taki węgiel trzeba będzie zgłosić się do gminy po kwit – 

zaświadczenie. Będzie można zakupić maksymalnie 3 tony węgla, jednak ostateczna ilość 

będzie pewna po publikacji właściwego rozporządzenia. Burmistrz poinformował, że nie wie 

co to jest za węgiel, ani jakiego on jest pochodzenia, wiadomo że ma mieć certyfikat. Każdy 

kupuje na własne ryzyko. Gmina jedynie pośredniczy w dystrybucji.  

Sołtys Monika Pawlik poruszyła kwestię kolejności w otrzymywaniu węgla. 

Pełna wypowiedź Burmistrza oraz dyskusja z sołtysami i radnymi została zarejestrowana  

w nagraniu z obrad sesji. 

 

Radna Malwina Wrona zapytała jak wygląda rozliczanie dodatku węglowego. 

Burmistrz powiedział, że każdy wniosek musi być zweryfikowany. Bardzo ważna jest data 

złożenia deklaracji do Centralnej Ewidencji Emisyjności Budynków Zgodnie z projektem 

zmian do ustawy na jeden piec przypada jeden dodatek węglowy, więc jeśli w domu są dwa 

piece, na każdy z nich będzie przysługiwał dodatek węglowy.  

  

Radna Jadwiga Łopatowska zgłosiła brak oznakowania drogi na Pierzchniankę,  

w okolicy domu Pani Chmielewskiej. 

  

Radna Kamila Adamczyk zadała pytanie odnośnie przeprowadzania krów przez drogę 

na łąkę, i czy jest konieczność właściwego oznakowania drogi.   
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Radny Wiesław Kwaśniewski zapytał czy poruszony przez niego temat nieczynnego 

kiosku został w jakiś sposób rozpatrzony.  

Czy oświetlenie na ul. Grabowej w Pierzchnicy ujęte jest w projekcie modernizacji oświetlenia. 

Dlaczego nie trzymał odpowiedzi na pismo złożone w sprawie budowy chodnika przy składzie 

budowlanym. Burmistrz powiedział że zapyta pracownika dlaczego taka odpowiedź nie została 

udzielona w terminie. 

 

Sołtys Stanisław Kwapisz poruszył temat przyjęć w punkcie lekarskim w Drugni, 

pielęgniarka obecna jest tylko przez 2 godziny podczas przyjęć przez dr Hołodego, są osoby 

które muszą mieć zrobiony zastrzyk i nie ma kto tego zrobić. 

Zgłosił problem oznakowania drogi w Osinach, droga jest w pewnym momencie bardzo 

zwężona, słup stoi w poboczu drogi co stwarza duże niebezpieczeństwo dla przejeżdżających 

tamtędy samochodów. 

 

 Sołtys Ryszard Bryk mówił, że droga Osiny - Lizawy, która została niedawno oddana 

do użytku już wymaga napraw, chodzi o pobocze. Zapytał również kiedy będzie wykonywany 

drugi fragment tej drogi. 

 

Odpowiedzi na zgłoszenia udzielił Burmistrz. 

 Odnośnie oznakowania drogi na Pierzchniankę powiedział że wystąpimy do Powiatu  

o właściwe oznakowanie drogi. 

 

 Odnośnie oznakowania drogi przez którą przechodzą krowy to można ustawić taki znak. 

 

Odnośnie nieczynnego kiosku poinformował, że gmina podjęła kroki polegające na 

wykupieniu kiosku, gdy gmina formalnie będzie właścicielem to będziemy się starali 

wydzierżawić to osobie, która taki kiosk będzie chciała poprowadzić. 

 

Odnośnie oświetlenia na ul. Grabowej poinformował, że nie jest to sprawa prosta, gdyż nie ma 

na chwilę obecną  pieniędzy na realizację takiego przedsięwzięcia, ale jeśli tylko pojawią się 

jakieś możliwości pozyskania dofinansowania, to na pewno zadanie to zostanie zgłoszone. 

 

 Odnośnie sprawy pielęgniarki w Punkcie Lekarskim w Drugni powiedział, że sprawa ta 

zostanie zgłoszona do Kierownika SZOZ.  

 

 Odnośnie oznakowania drogi w Osinach poinformował, że sprawa zostanie zgłoszona 

do Powiatu.  

 

 Odnośnie ubytków w poboczach w drodze na Osiny - Lizawy powiedział że na wiosnę 

przeprowadzony zostanie przegląd i wszelkie ubytki będą uzupełniane w ramach gwarancji. 

Odnośnie budowy drugiego fragmentu drogi na Osiny - Lizawy to poinformował, że  jesteśmy 

po przetargu, umowa będzie podpisana w ciągu tygodnia, realizacja do sierpnia 2023 roku.  
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Po wyczerpaniu porządku obrad przewodnicząca podziękowała wszystkim za udział  

i zamknęła czterdziestą sesję Rady Miejskiej w Pierzchnicy.  

 

Sesja zakończyła się o godzinie 14:10. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółowała: 

K. Pawlik  

Przewodnicząca Rady 

       (-) Maria Łopatowska 

 


